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Verksamhetsberättelse 1 januari – 31 december 2020 

Styrelse 

Ordförande  Torbjörn Carlsson 

Kassör Lena Lindgren 

Sekreterare/webbansvarig Lena Ottosson 

Studieorganisatör/medlemsansvarig  Stig Ottosson 

Ledamot Ingrid Marjamaa 

Ledamot Elizabeth Cederskär 

Ledamot  Lars-Erik Boström 

Ersättare  Solveig Karlsson (till 16.11.2020) 

Ersättare Gerd Nordgren 

Ersättare Leen Carlsson 

 

Revisorer 

Ordinarie Åke Marjamaa 

Ordinarie Anita Bååth 

Ersättare Gerd Lindh 

 

Medlemmar 

Föreningen hade vid årets början 210 medlemmar och vid årets slut 197. 
 

 

E-post:  vivalla-lundby@pro.se 

Hemsida: http://www.pro.se/vivalla-lundby  

mailto:vivalla-lundby@pro.se
http://www.pro.se/vivalla-lundby
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Verksamheten 
År 2020 blev inte som förväntat. Verksamheten pågick under januari och februari men redan 

i mars slog corona-pandemin till och all inomhusverksamhet fick ställas in/flyttas fram. 

Det har varit ett tufft år för alla och pandemin orsakade inte bara inställda aktiviteter och 

gemenskap utan även att en del medlemmar lämnade oss i Covid-19. Elva medlemmar har 

avlidit under året, några har uteslutits på grund av bristande betalning eller begärt utträde 

på grund av flytt eller sjukdom.   

 

Föreningen hade som tur var sitt årsmöte i slutet av februari så alla nödvändiga dokument 

kunde behandlas. När det gäller höstmötet kunde det inte genomföras fysiskt utan 

föreningen följde PRO Riks dispens och tog beslut om budget 2021 i styrelsen. Svårt att 

planera verksamhet för 2021 då ingen vet när pandemin är över. Ett arbete som får göras 

under våren. 

 

Föreningen har regelbundet hållit kontakt med medlemmarna via telefon, e-post och SMS 

samt genom annonsering i Nerikes Allehanda. 

Vidare har några utomhusträffar genomförts. Förhoppningen är givetvis att situationen ska 

ljusna under våren tack vare bl.a. vaccinationen så vi kan komma igång med alla typer av 

verksamhet både inom- och utomhus. 

 

Utbildningar via distriktet 

PRO-distriktet har inte kunnat genomföra vanliga utbildningar och träffar under 2020 på 

grund av pandemin utan bara digitalt. Styrelseledamöter har deltagit i distriktets digitala 

utbildningar bl.a. nya medlemssystemet Harald, nya hemsidan, hur man organiserar Teams-

möten. 

 

Representation 

Föreningen har representerats, via digitala media eller per capsulam, på både 

Samorganisationens och Distriktets års- och höstmöten. 

 

Styrelsemöten 
Styrelsen hann med tre fysiska styrelsemöten, januari, februari och mars, i bibliotekets 

sammanträdeslokal i Vivalla centrum. Efter sommaren hölls ytterligare två fysiska möten i 

Marjamaas uterum. I december hölls det sista styrelsemötet, den gången digitalt via Teams.  

I genomsnitt har deltagarantalet varit tio på alla möten.  

I övrigt har kontakten i styrelsen hållits via telefon och e-post. 

 

Trivselträffar/möten 
Föreningen hann ha trivselträffar i januari och februari. I mitten av mars stängdes 

Dolomiten, Lundby för pandemin.  

 

Måndag 20 januari - Ekströms historia  

Håkan Henriksson, Arkivcentrum, berättade historien bakom Örebros välkända varumärke.  

 

Måndag 17 februari - Årsmöte. Gary D. Pearson  

Gary har jobbat som musiker i över 30 år och Elvis har blivit något av hans varumärke.  
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Studiecirklar 
Föreningens egna studiecirklar har engagerat ett 40-tal medlemmar under året. 

 

Läsecirkel  

Under ledning av Stig Ottosson har i snitt åtta medlemmar deltagit i cirkeln.  

Under våren lästes ”Flanörman” av Alf Rune. Läsecirkeln har haft sina träffar i Vivalla på 

Versgatan 22 D. 

 

Passion hela livet  

Stig Ottosson har varit cirkelledare för Passion hela livet med nio deltagare under våren.  

 

Friskvårdsaktiviteter 

Innegolf 

Ansvariga: Bengt Larsson och Lisbeth Halleby-Molin 

Vintertid tränade vi två gånger i veckan på två banor med 20 deltagare, både damer och 

herrar.  

 

Promenader och stavgång 

Ansvarig: Anita Bååth 

En aktivitet som pågått hela året. 

 

Andra planerade aktiviteter som Boccia, Trivseldans i Brunnsparken, Seniorcafé, 

PROvetarna fick ställas in med anledningen av pandemin. 

Resor och utomhusaktiviteter 

Resor  

Den planerade vårresan fick ställas in.  

Trivselträff utomhus 

Den 11 juni hölls en trivselträff utomhus i Öknaskogen. 22 medlemmar kom för att fika 

tillsammans (medhavd fikakorg) och lösa kluriga frågor i samband med en skogspromenad. 

Det informerades om läget i föreningen och PRO.  

 

Utflykt till Stadsparken  

13 augusti besökte ett 20-tal medlemmar Stadsparken, en efterlängtad träff. Vi vandrade i 

rosengården och bland övriga blommor. Vi fick en guidning av Torbjörn bland skulpturer 

och Stig berättade om ovanliga träd. 

 

PRO:s Nationella Friluftsdag 21 oktober 

Föreningen ordnade grillning och tipspromenad i Öknaskogen. Ett 25-tal medlemmar deltog 

och trivdes att med att få träffas, grilla korv och prata om ditten och datten. 
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Ekonomi  
Detaljerad redovisning finns i resultat- och balansräkningen (bilaga). 

Styrelsen föreslår att årets resultat 1 543 kronor balanseras i ny räkning. 

 

Slutord  
Till sist vill vi i styrelsen rikta ett stort tack till alla våra medlemmar som har hållit ut och 

stannat kvar i föreningen under den långa pandemitiden. Nu ser vi fram mot ljusare tider 

och våra trevliga träffar och möten, resor och utflykter och mycket mer. 

 

Vi ser fram emot ett positivt och bra 2021 för oss pensionärer! 

 

Örebro i februari 2021 

PRO Vivalla-Lundby  

Styrelsen  
 

 

 
Torbjörn Carlsson Lena Lindgren Lena Ottosson Stig Ottosson 

Ordförande Kassör Sekreterare Studieorganisatör 
 

  

  

Lars-Erik Boström Ingrid Marjamaa Elizabeth Cederskär 

Ledamot Ledamot Ledamot   


